
Аднан Башић 

Питање постављено Савјету министара БиХ – „Поводом најаве Агенције за лијекове и 

медицинска помагала у БиХ да ће лијекови почетком наредне године појефтинити за 

само 10%, чиме се јасно види да су лијекови на подручју БиХ скоро три пута скупљи 

него у сусједним земљама, да ли то значи да поред великих лобија који владају, попут 

грађевинских, лобија аутомобилизма, и фармацеутски лоби постаје водећи у томе у 

БиХ.  

Постављам питање шта Савјет министара БиХ намјерава предузети и урадити у вези с 

тим?“ 

 


